

<p><b>Автор(ы) и название статьи</b></p> <p><b>Author(s) and title of the article</b></p>	<p><b>Аннотация</b></p>	<p><b>Abstract</b></p>	<p><b>Ключевые слова</b></p>	<p><b>Key words</b></p>
<p><b>А.В. Бредихин, Д.С. Приходько</b></p> <p>ВОЗНИКНОВЕНИЕ И ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ ВETERАНСКИХ ОРГАНИЗАЦИЙ В США В 1918–1939 гг.</p> <p><b>A.V. Bredikhin, D.S. Prikhodko</b></p> <p>ORIGIN AND ACTIVITIES OF VETERAN ORGANIZATIONS IN THE USA IN 1918–1939</p>	<p>В статье рассматриваются особенности возникновения и деятельности ветеранских организаций в США в 1918–1939 гг. Важным является процесс эволюции развития ветеранских организаций США. На примере «Американского легиона» в статье рассматривается изменение взглядов, как ветеранов, так и общества на внутреннюю политику США.</p>	<p>The article discusses the features of the emergence and activities of veteran organizations in the United States in 1918-1939. The process of evolution and development of US veteran organizations is important. Using the example of the "American Legion", the article examines the changes in the views of both veterans and society on US domestic policy.</p>	<p>Американский легион, США, ветеранские организации, Т. Рузвельт.</p>	<p>American Legion, USA, veteran organizations, T. Roosevelt.</p>
<p><b>В.С. Ешпанов</b></p> <p>МЕТОДЫ ТРУДОВОЙ ДЕЯТЕЛЬНОСТИ ЖЕЛЕЗНОДОРОЖНИКО В СССР В ГОДЫ ВЕЛИКОЙ ОТЕЧЕСТВЕННОЙ ВОЙНЫ (ИЗ ОПЫТА ЮЖНО-УРАЛЬСКОЙ ЖЕЛЕЗНОЙ ДОРОГИ 1941–1942 гг.)</p> <p><b>V.S. Yeshpanov</b></p>	<p>Объектом данного исследования является трудовая деятельность работников железнодорожного транспорта в годы военного периода. Рассмотрен массовый трудовой подъем, породивший новые формы и методы работы железнодорожников. Оценен трудовой и творческий вклад транспортников в мобилизацию внутренних ресурсов и усовершенствование методов труда в военных условиях. В статье приведены примеры наиболее эффективных моделей инициативности</p>	<p>The object of this study is the labor activity of railway workers during the war period. The mass labor upsurge, which gave rise to new forms and methods of work of railway workers, is considered. The labor and creative contribution of transport workers to the mobilization of internal resources and the improvement of labor methods in military conditions is assessed. The article gives examples of the most effective models of initiative of railway workers, measures to save fuel and increase the mileage of steam locomotives, new methods for repairing</p>	<p>Великая Отечественная война, железнодорожный транспорт, советские железнодорожники, социалистические соревнования, трудовой героизм.</p>	<p>Great Patriotic War, railway transport, Soviet railwaymen, socialist competitions, labor heroism.</p>

<p>WORK METHODS RAILROAD WORKERS OF THE USSR DURING THE GREAT PATRIOTIC WAR (FROM THE EXPERIENCE OF THE SOUTH URAL RAILWAY 1941–1942)</p>	<p>железнодорожников, меры по сбережению топлива и увеличению пробега паровозов, новые методы по ремонту вагонов, оборудования. На примере советских железнодорожников показан процесс реализации социалистических соревнований. В работе воссоздана объективная картина железнодорожников передовой и тыловой магистралей.</p>	<p>cars and equipment. The example of Soviet railroad workers shows the process of implementing socialist competitions. The work recreates an objective picture of the railway workers of the front and rear lines.</p>		
<p><b>Д.С. Крысенко</b> ГРАЖДАНСКАЯ ВОЙНА В ДОНБАССЕ: БОРЬБА ЗА ЛУГАНСК В АПРЕЛЕ–МАЕ 2014 г.  <b>D.S. Krysenko</b> CIVIL WAR IN DONBASS: FIGHT FOR LUGANSK IN APRIL–MAY 2014</p>	<p>В статье анализируются события гражданской войны на Юго-Востоке Украины 2014 г. Основной акцент сделан на ходе вооружённого противостояния в Луганске. Аргументируется вывод о том, что суверенизация народа Донбасса в границах ЛНР и ДНР является одним из результатов делигитимизации Украины вследствие националистического переворота февраля 2014 г. и утраты ею основных признаков государственности.</p>	<p>The article analyzes the events of the civil war in the South-East of Ukraine in 2014. The main emphasis is placed on the course of the armed confrontation in Lugansk. The conclusion is argued that the sovereignty of the people of Donbass within the borders of the LPR and DPR is a consequence of the deligitimization of Ukraine as a result of the nationalist coup in February 2014 and its loss of the main signs of statehood.</p>	<p>Донбасс, ЛНР, ДНР, Украина, гражданская война, народно-освободительное движение.</p>	<p>Donbass, LPR, Ukraine, civil war, national liberation movement.</p>
<p><b>А.В. Павлова</b> ГОСУДАРСТВЕННАЯ ПОЛИТИКА СССР ПО ОБЕСПЕЧЕНИЮ БЕЗОПАСНОСТИ ГОРНЫХ РАБОТ И ГОРНОСПАСАТЕЛЬНОГО ДЕЛА НА ДОНБАССЕ В 1922–1927 гг.  <b>A.V. Pavlova</b></p>	<p>В статье раскрыты основные вопросы государственной политики СССР по созданию единой системы обеспечения безопасного ведения подземных горных работ и горноспасательного дела в период 1922–1927 гг. Автором проанализированы материалы Государственного архива ДНР, отраслевых научных журналов, статических сборников, сборников трудов хозяйственных и научных</p>	<p>The article reveals the main issues of the state policy of the USSR to create a unified system for ensuring the safe conduct of underground mining and mine rescue in the period 1922-1927. The author analyzed the materials of the State Archive of the DPR, industry scientific journals, static collections, collections of proceedings of economic and scientific congresses on this issue. The role of Donbass as a center for developing the</p>	<p>Горнодобывающая промышленность; ВСНХ; Донбасс; безопасность горных работ; горноспасательное дело; охрана труда.</p>	<p>mining industry; VSNKh; Donbass; mining safety; mine rescue business; occupational Safety and Health.</p>

<p>STATE POLICY OF THE USSR TO ENSURE THE SAFETY OF MINING AND MINE RESCUE IN THE DONBASS IN 1922–1927</p>	<p>съездов по данной проблематике. Поэтапно изучена роль Донбасса как центра по выработке необходимых мероприятий в деле обеспечения безопасности горных работ и горноспасательного дела в угледобывающей промышленности СССР.</p>	<p>necessary measures to ensure the safety of mining operations and mine rescue in the coal mining industry of the USSR has been studied step by step.</p>		
<p><b>Д.В. Посредников</b> ПРАВОСЛАВИЕ НА УКРАИНЕ В 2018–2021 гг.: ДИСКРИМИНАЦИОННЫЕ ЗАКОНЫ И ПРИТЕСНЕНИЯ <b>D.V. Posrednikov</b> ORTHODOXY IN UKRAINE IN 2019–2021: DISCRIMINATION LAWS AND HARASSMENT</p>	<p>В статье проанализирована конфессиональная политика Украины, проводимая при президенте В. Зеленском. Украинская Православная Церковь Московского Патриархата, являясь крупнейшей религиозной организацией Украины, подверглась дискриминации со стороны украинского государства. Конфессиональная политика, интегрированная в курс национально-государственного строительства, предполагала вытеснение из Украины канонического православия и всего русского, подготовила для этого законодательную базу и приступила к практическим мерам по реализации.</p>	<p>The article analyzes the confessional policy of Ukraine, carried out under President V. Zelensky. The Ukrainian Orthodox Church of the Moscow Patriarchate, being the largest religious organization in Ukraine, was discriminated against by the Ukrainian state. Confessional policy, integrated into the course of nation-state building, assumed the displacement of canonical Orthodoxy and all Russian Orthodoxy from Ukraine, prepared a legislative framework for this and began practical measures for implementation.</p>	<p>Конфессиональная политика, ПЦУ, религия, УПЦ, Украина.</p>	<p>confessional policy, OCU, religion, UOC, Ukraine.</p>
<p><b>Н.Н. Разумная</b> ДОНБАСС НАКАНУНЕ ГРАЖДАНСКОЙ ВОЙНЫ В 1917 г. <b>N.N. Razumnya</b> DONBASS ON THE EVE OF THE CIVIL WAR IN 1917</p>	<p>В статье рассматривается начало Гражданской войны в Донбассе в 1917 г. Учитывая усиление революционной пропаганды в армии и на местах, в 1916 г. нередкими были случаи дезертирства среди солдат. Предпринимались меры по пресечению случаев уклонения от призыва и получению отсрочек от службы в армии на предприятиях.</p>	<p>This article is devoted to the problem of beginning of the Civil War in Donbass in 1917. Given the intensification of revolutionary propaganda in the army and in the field, in 1916 there were frequent cases of desertion among soldiers. Measures were taken to curb cases of draft evasion and obtaining deferrals from military service at enterprises. The strengthening of the protection of</p>	<p>Гражданская война, Донбасс, 1917 год, Первая мировая война, общественнополитическая ситуация</p>	<p>Civil war, Donbass, 1917, World War I, social and political situation</p>

	<p>Отмечено усиление охраны ценностей в почтово-телеграфных хранилищах в 1916 г. В связи со сменой власти в России, весной 1917 г. на территории Донбасса происходило создание Советов рабочих депутатов, определение функций исполнительной власти на местах. Наблюдалось ухудшение продовольственной ситуации. Летом 1917 г. отмечено усиление надзора за почтовой корреспонденцией, поступающей на территорию края. Среди рабочих нередкими были случаи нарушения трудовой дисциплины, и как следствие происходило снижение среднего уровня заработной платы рабочих на промышленных предприятиях Донбасса.</p>	<p>valuables in the postal and telegraph depositories in 1916 was noted. In connection with the change of power in Russia, in the spring of 1917, Soviets of Workers' Deputies were created on the territory of the Donbass, and the functions of the executive branch were determined locally. There was a deterioration in the food situation. In the summer of 1917, there was a strengthening of supervision over postal correspondence entering the territory of the region. Among the workers, cases of violation of labor discipline were not uncommon, and as a result, there was a decrease in the average level of wages of workers at industrial enterprises in Donbass.</p>		
<p><b>Р.Г. Харьковский</b> ЕГИПЕТ В КОЛОНИАЛЬНОЙ ПОЛИТИКЕ ВЕЛИКОБРИТАНИИ ОТ ЛОНДОНСКИХ КОНВЕНЦИЙ ДО ОБРАЗОВАНИЯ АНТАНТЫ (1841–1904 гг.) <b>R.G. Kharkovsky</b> EGYPT IN THE COLONIAL POLICY OF GREAT BRITAIN FROM THE LONDON</p>	<p>Статья посвящена анализу места и роли Египта в колониальной политике Великобритании в период 1841–1904 гг., в рамках которых рассмотрена история эволюции англо-египетских отношений, начиная от лондонских конвенций 1841 г. до образования Антанты в 1904 г. Выделены основные предпосылки возникновения «Египетского вопроса» и периоды развития отношений между Англией и Египтом, учитывающие как экономическую заинтересованность, так и стратегическую необходимость; охарактеризовано значение Египта для колониальных интересов Великобритании в рассматриваемый</p>	<p>The article is devoted to the analysis of the place and role of Egypt in the colonial policy of Great Britain in the period 1841-1904. The paper examines the history of the evolution of Anglo-Egyptian relations from the London Conventions of 1841 to the formation of the Entente in 1904. The main prerequisites for the emergence of the "Egyptian question" and the periods of development of relations between England and Egypt from economic interest to strategic necessity are highlighted. The significance of Egypt for the colonial interests of Great Britain in various periods of time is characterized.</p>	<p>Северо-Восточная Африка, Египет, Фашодский кризис, колониализм, англофранцузское соперничество.</p>	<p>Northeast Africa, Egypt, Fashoda crisis, colonialism, Anglo-French rivalry</p>

CONVENTIONS TO THE FORMATION OF THE ENTENTE IN (1841–1904)	период времени.			
<b>В.Н. Даренская</b> ДОМ КАК МОДЕЛЬ СОЦИАЛЬНОСТИ В ТРАДИЦИОННОЙ КУЛЬТУРЕ <b>V. N. Darenskaya</b> THE HOUSE AS A MODEL OF SOCIALITY IN TRADITIONAL CULTURE	В статье рассмотрена символика дома как общей модели социальности в традиционной культуре. Рассмотрено отношение отношения к дому и предметам его внутреннего пространства в традиционной народной культуре. Такой анализ архаической символика дома не является самоцелью, но позволяет понять данный символ как некую универсалию социальной жизни, актуальную и для современного человека.	The article examines the symbolism of the house as a general model of sociality in traditional culture. This involves the study of the relationship to the house and the objects of its interior space in traditional folk culture. Such an analysis of the archaic symbolism of the house is not an end in itself, but allows us to understand this symbol as a kind of universal social life, relevant for modern man.	Дом, социальность, традиционная культура, символизм	home, sociality, traditional culture, symbolism.
<b>Д. А. Левченков</b> СИМБОЛОГИЯ М. К. МАМАРДАШВИЛИ И А. М. ПЯТИГОРСКОГО В СВЕТЕ ЭСТЕТИЧЕСКОГО АНАЛИЗА ИСКУССТВА <b>D. A. Levchenkov</b> SYMBOLGY OF M. K. MAMARDASHVILI AND A. M. PYATIGORSKY IN THE LIGHT OF AESTHETIC ANALYSIS OF ART	В статье рассматриваются основные положения символогии М. К. Мамардашвили и А. М. Пятигорского, а также обосновывается то, как философский подход данных авторов может быть использован для решения эстетических проблем и анализа произведений искусства. В рамках философии сознания раскрывается специфика понимания философами символа, культуры и роли искусства относительно жизни сознания.	The article discusses the main provisions of the symbology of M.K. Mamardashvili and A.M. Pyatigorsky, and also substantiates how the philosophical approach of these authors can be used to solve aesthetic problems and analyze works of art. Within the framework of the philosophy of consciousness, the specifics of philosophers' understanding of the symbol, culture and the role of art in relation to the life of consciousness are revealed.	Сознание, символ, трансцендентальный, эстетическая идея, знак, язык, культура, искусство, эстетика.	consciousness, symbol, transcendental, aesthetic idea, sign, language, culture, art, aesthetics.
<b>А.А. Миргородский</b> ТЕМА ЛЮБВИ В	В статье рассматривается содержание феномена любви в художественной	The article examines the content of the phenomenon of love in Renaissance	Личность, любовь, мораль, право,	personality, love, morality, law,

<p>ЛИТЕРАТУРЕ ЭПОХИ ВОЗРОЖДЕНИЯ КАК ВЫРАЖЕНИЕ ФИЛОСОФИИ ЧЕЛОВЕЧЕСКОЙ ЛИЧНОСТИ</p> <p><b>А.А. Mirgorodskiy</b></p> <p>THE THEME OF LOVE IN RENAISSANCE LITERATURE AS AN EXPRESSION OF THE PHILOSOPHY OF HUMAN PERSONALITY</p>	<p>литературе эпохи Возрождения. Содержание феномена любви выступает выражением человеческой личности и имеет важное значение в контексте философии персонализма, потому что личность является главной жизненной ценностью.</p>	<p>literature. The content of the phenomenon of love is an expression of human personality and is important in the context of the philosophy of personalism because personality is the main value of life.</p>	<p>свобода, творчество, эстетика.</p>	<p>freedom, creativity, aesthetics.</p>
<p><b>А. Б. Молодцов</b></p> <p>ПОЭТИКА СКАЗКИ В РОМАНЕ Б. ПАСТЕРНАКА «ДОКТОР ЖИВАГО»</p> <p><b>А. В. Molodtsov</b></p> <p>POETICS OF A FAIRY TALE IN B. PASTERNAK'S NOVEL "DOCTOR ZHIVAGO"</p>	<p>В статье рассмотрена поэтика сказки в романе Б. Пастернака «Доктор Живаго» на примере рассказа Тани Безочередовой. Сопоставление текста романа с отличительными чертами сказки указывает на присутствие традиционных сказочных мотивов, персонажей и характеров, свойственные сказке пространственно-временные отношения, а также характерные для сказки стилистику, образность и устное повествование.</p>	<p>The article examines the poetics of a fairy tale in B. Pasternak's novel "Doctor Zhivago" on the example of a story by Tanya Bezoteredeva. Comparison of the text of the novel with distinctive features of a fairy tale indicates the presence of traditional fairy tale motifs, characters and characters, spatial-temporal relations inherent in a fairy tale, as well as stylistics, imagery and oral narration characteristic of a fairy tale.</p>	<p>Жанр, фольклор, сказка, мотив, роман.</p>	<p>genre, folklore, fairy tale, motif, novel.</p>
<p><b>И.Г. Сухина</b></p> <p>КУЛЬТУРОЛОГИЧЕСКАЯ ЭКСПЛИКАЦИЯ ГЕРМЕНЕВТИКИ В ПЕРСПЕКТИВЕ ГЕРМЕНЕВТИЧЕСКОЙ ВЕРСИИ ФИЛОСОФИИ КУЛЬТУРЫ</p>	<p>В статье представлена и обоснована концептуальная культурологическая экспликация философской герменевтики, сформированная в качестве пропедевтики к герменевтической версии философии культуры. В этих рамках предложены: авторское – лингво-семантическое понимание сущности и специфики</p>	<p>The article presents and substantiates the conceptual cultural explication of philosophical hermeneutics, formed as a propedeutic to the hermeneutic version of the philosophy of culture. Within this framework, the following are proposed: author's – linguistic-semantic understanding of the essence and specifics of culture, hermeneutically</p>	<p>Человек, человеческое бытие, сознание, смысл, значение, смыслополагание, понимание, язык, текст, культура, культурное явление, культуротворчество,</p>	<p>man, human being, consciousness, sense, meaning, meaning-belief, understanding, language, text, culture, cultural phenomenon, cultural creation,</p>

<p><b>I. G. Sukhina</b> CULTURAL EXPLICATION OF HERMENEUTICS IN PERSPECTIVE OF HERMENEUTIC VERSION OF PHILOSOPHY OF CULTURE</p>	<p>культуры, герменевтически адекватное истолкование культуры и ее явлений с позиции текста, обоснование феномена понимания как установки человеческого сознания на смыслополагание в качестве механизма культуротворчества, и др. В статье содержится концептуальное – с позиции философской герменевтики рассмотрение и интерпретация таких фундаментальных составляющих философии культуры, как: культуротворчество и культуротворческая субъектность, морфология культуры и ее историческая динамика, и др. Представлено обоснование аутентичности человеческого бытия как «бытия в культуре».</p>	<p>adequate interpretation of culture and its phenomena from the point of view of the text, substantiation of the phenomenon of understanding as the establishment of human consciousness on meaning and belief as a mechanism of cultural creation, etc. The article contains a conceptual – from the point of view of philosophical hermeneutics, consideration and interpretation of such fundamental components of the philosophy of culture as: cultural creativity and cultural subjectivity, the morphology of culture and its historical dynamics, etc. The substantiation of the authenticity of human being as «being in culture» is presented.</p>	<p>семантика, герменевтика.</p>	<p>semantics, hermeneutics.</p>
<p><b>А. И. Дзундза, В. А. Цапов</b> ЛЕКЦИЯ КАК ВАЖНЕЙШАЯ ОРГАНИЗАЦИОННАЯ ФОРМА МИРОВОЗЗРЕНЧЕСКОГО ОБУЧЕНИЯ МАТЕМАТИЧЕСКИМ ДИСЦИПЛИНАМ БУДУЩИХ УЧИТЕЛЕЙ МАТЕМАТИКИ <b>A.I. Dzundza, V.A. Tsapov</b> LECTURE AS THE</p>	<p>Статья посвящена анализу организационно-методических основ проектирования лекции как важнейшей формы мировоззренческого обучения математическим дисциплинам будущих учителей математики. Выделены методические требования к мировоззренчески ориентированным лекциям. Обоснованы их функции. Приведены примеры организации объяснительно-иллюстративной, эвристической, проблемной мировоззренческих лекций.</p>	<p>The article is devoted to the analysis of the organizational and methodological foundations of designing a lecture as the most important form of ideological teaching of mathematical disciplines for future mathematics teachers. The methodological requirements for ideologically oriented lectures are highlighted. Their functions are substantiated. The examples of the organization of explanatory-illustrative, heuristic, problematic worldview lectures are given.</p>	<p>Мировоззренческое обучение математическим дисциплинам, мировоззренчески-ориентированная лекция, объяснительно-иллюстративная лекция, проблемная лекция, эвристическая лекция, мировоззренческие ориентиры, будущий учитель математики.</p>	<p>worldview teaching of mathematical disciplines, worldview-oriented lecture, explanatory illustrative lecture, problem lecture, heuristic lecture, worldview guidelines, future teacher of mathematics.</p>

<p>MOST IMPORTANT ORGANIZATIONAL FORM OF WORLD OUTLOOKING MATHEMATICAL DISCIPLINES FOR FUTURE TEACHERS OF MATHEMATICS</p>				
<p><b>В.В. Карпов</b> ОРГАНИЗАЦИЯ САМОСТОЯТЕЛЬНОЙ РАБОТЫ СТУДЕНТОВ НАПРАВЛЕНИЯ 20.03.01 ТЕХНОСФЕРНАЯ БЕЗОПАСНОСТЬ</p> <p><b>V. V. Karpov</b> ORGANIZATION OF INDEPENDENT WORK OF STUDENTS OF THE DIRECTION 20.03.01 TECHNOSPHERE SAFETY</p>	<p>В статье рассмотрена организация самостоятельной работы студентов как планового мероприятия, выполняемого по заданию и под методическим руководством преподавателя. Самостоятельная работа определена в качестве основного способа усвоения студентом учебного материала в свободное от обязательных учебных занятий время. В работе демонстрируется, как рациональная организация самостоятельной работы студентов с использованием современной информационно-образовательной среды учебного заведения позволяет не только интенсифицировать работу в качественном усвоении учебного материала, но и закладывает основы для дальнейшего постоянного самообразования и самосовершенствования.</p>	<p>The article considers the organization of independent work of students as a planned event, carried out on the instructions and under the methodological guidance of a teacher. Independent work is defined as the main way for students to master educational material in their free time from compulsory training sessions. The paper demonstrates how the rational organization of independent work of students using the modern information and educational environment of the educational institution allows not only to intensify the work in the qualitative assimilation of educational material, but also lays the foundation for further continuous self-education and selfimprovement.</p>	<p>Бакалавр, техносферная безопасность, самостоятельная работа, активизация, самостоятельность.</p>	<p>bachelor, technosphere safety, independent work, activation, independence.</p>
<p><b>И.А. Кудрейко</b> ПРИНЦИПЫ ФОРМИРОВАНИЯ ПРОФЕССИОНАЛЬНО ЗНАЧИМЫХ КАЧЕСТВ</p>	<p>В статье в рамках межкультурного подхода определены принципы: мультикультурности, герменевтики, коммуникативной направленности, сравнимости, ситуативности, а также</p>	<p>The article defines, through the intercultural focus, the principles of multiculturalism, hermeneutics, communicative approach, comparability, situatedness, as well as the activity</p>	<p>Межкультурный подход, бакалавры славянской филологии, (ино)славянские</p>	<p>intercultural approach, Bachelor of Slavic Philology, (foreign) Slavic</p>



<p>БУДУЩИХ ФИЛОЛОГОВ ПРИ ОБУЧЕНИИ (ИНО)СЛАВЯНСКИМ ЯЗЫКАМ В АСПЕКТЕ МЕЖКУЛЬТУРНОГО ПОДХОДА</p> <p><b>I.A. Kudreiko</b></p> <p>PRINCIPLES OF DEVELOPMENT OF PROFESSIONALLY RELEVANT QUALITIES IN FUTURE PHILOLOGISTS DURING TRAINING (FOREIGN) SLAVIC LANGUAGES IN THE ASPECT OF AN INTERCULTURAL APPROACH</p>	<p>деятельностный принцип, реализация которых позволяет обучающимся познать нормы и образцы чужой культуры, развить личностно значимые, профессионально значимые качества, умения и навыки полноценной межкультурной коммуникации.</p>	<p>principle, the implementation of which allows students to explore the norms and patterns of other culture, to develop personally and professionally relevant qualities, comprehensive intercultural communication skills.</p>	<p>языки, принципы.</p>	<p>languages, principles, multiculturalism.</p>
<p><b>Т.А. Сирота</b></p> <p>ОРГАНИЗАЦИОННО-ПЕДАГОГИЧЕСКИЕ УСЛОВИЯ ЭФФЕКТИВНОСТИ РАЗВИТИЯ ОБЩЕПРОФЕССИОНАЛЬНОГО УМЕНИЯ РАБОТАТЬ С ИНФОРМАЦИЕЙ В ИНОЯЗЫЧНОМ ОБУЧЕНИИ БУДУЩИХ ЖУРНАЛИСТОВ</p> <p><b>T.A. Sirota</b></p>	<p>В статье описываются организационно-педагогические условия для эффективности развития общепрофессионального умения работать с информацией на иностранном языке у будущих журналистов. Автором предложены общие и специальные организационно-педагогические условия. Общие условия связаны с формированием общепрофессиональных умений в контексте профессиональной подготовки. Специальные условия связаны с развитием умений на основе</p>	<p>The article describes the organizational and pedagogical conditions for the effectiveness of the development of the general professional ability to work with information in a foreign language among future journalists. The author proposes general and special organizational and pedagogical conditions. General conditions are associated with the formation of general professional skills in the context of professional training. Special conditions are associated with the development of skills based on a foreign language.</p>	<p>Организационно-педагогические условия, работа с информацией, обучение иностранному языку, журналисты.</p>	<p>organizational and pedagogical conditions, work with information, foreign language teaching, journalists.</p>

ORGANIZATIONAL AND PEDAGOGICAL CONDITIONS FOR THE EFFICIENCY OF THE DEVELOPMENT OF THE GENERAL PROFESSIONAL ABILITY TO WORK WITH INFORMATION IN FOREIGN LANGUAGE TRAINING OF FUTURE JOURNALISTS	иностранного языка.			
--	---------------------	--	--	--